
Referat af Skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

6. marts 2025 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, Kristian Brunnenberger 

Andersen, Per Randrup, Mike Taagehøj, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Jonas Fisker, Brit Brunnstrøm Jensen, 

Bettina Bay Nielsen, Villads R. Lunn, Gorm M. Christensen  

Afbud: Jesper Nygaard, Lars Salling 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Kristian Brunnenberger Andersen 

Dagsorden: 

1 Formalia (10 min)    

 

1.1 Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden godkendt 

 

1.2 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 06.02.2025 

Referat godkendt 

 
 
2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Fortsættelse på regnskab for 2024 og budget 2025 (Orientering og 

beslutning) (40 min) 

 

Ledelsen fremlagde regnskab for 2024 samt budget 2025. Herunder blev blandt 

andet budgettet til de forskellige fag samt sammenhængen til skolens samlede 

budget gennemgået. Skolebestyrelsen er interesseret i at vide, hvordan 

bevægelserne i enkelte poster har været gennem en årrække. Dette indtænkes 

ved næste års fremlæggelse af regnskab og budget. 

 

Skolebestyrelsen stillede spørgsmål til den forældrebetalende del af Kollekontoen. 

Der blev nævnt vigtigheden i, at børnene i Kolle forstår, at det ikke er gratis at 

forbruge ting og bl.a. igangværende projekter afsluttes. Således virker det også 

adfærdsregulerende  

 

Skolebestyrelsen tog regnskabet for 2024 til efterretning og besluttede budget 

2025.  

 

2.2 Højt begavede børn (drøftelse) (15 min) 

Fortsat drøftelse om indsat for højt begavede børn på Virum Skole 

Generelt er der på Virum Skole et højt fagligt niveau hvor de højt begavede børn 

får modspil fra andre interesserede elever.  



Der er i kommunen flere forskellige initiativer, hvor elever kan få yderligere 

udfordringer så som Masterclass på Virum Gymnasium og Sciencegirls. Ledelsen 

er ved, at skabe overblik over de mange tilbud. 

Højt begavede børn er på dagsordenen i kommunen. Skolens ledelse ser frem til 

erfaringsudveksling. 

Skolebestyrelsen vil gerne fortsat holdes orienteret om den planlagte indsats for 

højt begavede børn på mellemtrinnet på Virum Skole, hvis trivsel ikke altid er så 

god. Skolebestyrelsen er interesseret i, hvordan den resterende 

medarbejdergruppe får kompetencer til at indtænke det i dagligdagen, Dette 

tages op på et andet skolebestyrelsesmøde. 

 

2.3 Smartwatch i skole og sfo (drøftelse og udarbejdelse af princip) (40 min) 

Ledelsen fremlagde et forslag til princip for smartwatch i skolen. Ledelsen 

motiverede princippets ordlyd. 

Skolebestyrelsen drøftede, om principperne for smartwatch og mobiltelefoner bør 

være ens, og det blev besluttet at arbejde for et fælles princip så begge dele skal 

indsamles ved skoledagens start og udleveres ved slut skole/sfo/Kolle.  

Skolebestyrelsen beder ledelsen komme med forslag til et sammenskriv. 

Det nye princip kan blive annonceret på det 2. forældremøde og på 

kontaktforældremødet d. 10. april 

 

2.4 Åbent møde for alle forældre d. 10.april kl.17: ”Sukkerskærm eller 

grøntsagsskærm” (planlægning og aftaler) (20 min)  

 

Præsentation af dagsorden. Opgaverne til mødet fordeles 

Kontaktforældremødet varer fra 17.00 – 19.00 

Det bliver psykolog David Madsen som vil holde oplægget Sukkerskærm og 

grønsagsskærm. Oplægget tager ca. 1,5 time. 

Fra skolebestyrelsen deltager Dorien, Bo og Per 

Ledelsen laver et forslag til invitation og Dorien gennemlæser det. Invitationerne 

sættes også op rundt om på skolen. 

 

3   Driftsforhold (15 min) 

 
3.1  Nyt fra elevrådet 

 
8. klasserne har været praktik og det har været en rigtig god oplevelse. En del 

elever vil også gerne have praktik igen i 9 klasse. Det er tilladt, hvis et barn 
ønsker det også at komme i praktik i 9 klasse. 

Det er også en mulighed, at hele 9 årgang kommer i praktik. Mulighederne kan 
drøftes mellem elever og lærere.  

 



Nogle større elever er positive stemt for mulig morgensang. Elevrådet har talt om, 
at det kunne være en gang i kvartalet, og at der kunne laves et sangudvalg til 
valg af sangene. 

 
En anden tanke kunne være at lade valgfagsholdene stå for at drive denne 

morgensang 
 

Ledelsen noterer sig, at skolebestyrelsen gerne ser morgensang hos de større 

elever og, ledelsen ser på muligheden for, at få det til at lykkedes.  
 

 
3.2  Nyt fra Skolerådet 

Intet nyt 

 
3.3  Henvendelser fra forældre 

Ingen henvendelser 

 

3.4  Meddelelser 
Der er aktivitet fra kommunens side i forhold til muligheden for en ny Multibane. 

 
 

3.5  Eventuelt   
Skolebestyrelsen vil gerne genbesøge indsatsen: ”Virum Skole sætter tempoet 
ned” Det sættes på dagsordenen på et kommende møde. 

 
Skolebestyrelsen ønsker undersøgt, om de kan lave regler for, hvordan der må 

være hunde på skolens udeområder. Der må ikke være hunde indenfor i 
bygningerne. 

 

  
3.6  Lukket dagsorden 

 
 


